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All roads must end somewhere, and every hero's story eventually comes to a close. For
Logan, the century-old mutant known as Wolverine, that time is now. The loss of his
healing factor and the traumatic events of "Three Months To Die" have all led to this,
the single most important X-Men event of the decade. Over the years, Logan has been a
warrior, a hero, a renegade, a savage, a samurai, a teacher - and so much more. Logan
has spent decades being the best there is at what he does...but even the best fade
away eventually. And now, the greatest X-Men hero will play a role he's never played
before in this solemn special event brought to you by industry superstars Charles Soule
and Steve McNiven.

COLLECTING: Death of Wolverine 1-4

作者介绍: 

Charles Soule is a Brooklyn, New York-based comic book author, musician, and
attorney, known for his series 27 published by Image Comics, 'Letter 44' from Oni Press,
'The Death of Wolverine,' ' Superman / Wonder Woman' and other titles.

Steven "Steve" McNiven is a Canadian comic book artist. He first gained prominence
on CrossGen's Meridian, before moving onto books such as Ultimate Secret, New
Avengers and Civil War.
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评论

番外篇倒更有意思

-----------------------------
细致的画工，潇洒的画风和精彩的分镜让英雄的最后一战观赏性十足，点到为止的回忆
杀和他人视角的怀念让罗根显得亲切又不至于伤感，戏份不少的日本场景平缓了节奏之
余还增添了一点浪漫气息，而死侍和老去的美队找回旧友的段落更是幽默、感动又让人
唏嘘，圆满的完结。

-----------------------------
唉，这个系列，精华都在three month to die里

-----------------------------
幻影猫好漂亮啊; 终结; 毒药; 切腹; 历史;

-----------------------------
剧情有些仓促了，好在结局悲壮，所有的朋友、战友和亲人都已一一离去，在一段回忆
后，夕阳西下，金刚狼走向生命的终点，境界不是电影版能比的。

-----------------------------
是我人生中第一本精装哈哈，画工和剧情都挺好，不得不承认比dox优秀，我对狼的感
觉也许真的就像镭射眼对他的感觉一样（好不要脸）

-----------------------------
金刚狼这样的角色让他在如此短的篇幅这么毫不惊心动魄的挂了？你好意思么你

-----------------------------
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